
 

INTERPELLATION 

VARFÖR ÖPPNAR VI INTE BUSSARNAS FRAMDÖRRAR - VI MÅSTE AGERA! 

Sjukvårdspartiet Gävleborg följer utvecklingen och ser med förfäran hur vi fortfarande inte har lyckats 
öppna upp framdörrarna på våra bussar. 

Vi måste se till att bussdörrarna öppnas och att förarna ändå kan skyddas på ett sätt som är säkert både 
för dom själva och passagerarna. Vi vet i dag inte hur länge det dröjer innan vi får vaccin mot Covid- 19 
därför måste vi se till att lösa detta nu.  

Sjukvårdspartiet anser att den lösning vi har nu med att stänga framdörrarna inte är till fördel för någon 
snarare ökar risken för smittspridning av Covid- 19. 

Vi vill med denna interpellation fråga ansvarigt regionråd: 

Hur ser man på detta mycket allvarliga problem mitt under en pågående pandemi?  
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